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Dr. Szili Katalin

az Országgyűlés Elnöke részére

Írásbeli kérdé s

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„A nógrádi munkanélküliségről” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Szűcs

Erika szociális és munkaügyi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony!

A gazdasági válság hatásai Nyugat-Nógrád térségében is érezhetőek. Az itteni településeken már korábban

is rendkívül magas, az országos átlag kétszerese volt a munkanélküliség, az utóbbi id őszakban pedig több

közepes és multinacionális vállalat döntött úgy, hogy csökkenti foglalkoztatottjainak számát . Van olyan

cég is, amely felfüggesztette a termelést, utcára küldve így több száz dolgozót .

Milyen elképzelései vannak a kormánynak a térség foglalkoztatási problémáinak enyhítésére? Tervezi-e a

kormány az utcára került dolgozók megsegítését, átképzését, vagy a munkaer őpiacra más módon történő

visszajuttatásukat?

Budapest, 2008 . december 17 .

Balla Mihály
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